
Sjömarkens Vägförening                PROTKOLL 

        ÅRSMÖTE 
        29 maj 2023 

        Idrottsgården 
 
Närvarande 29 personer  
 
 

 
1.         Prövning att mötet kallats enligt stadgarna 

 

Kallelse hade stadgeenligt skett via annons i Borås Tidning, två söndagar. 
Därtill på vår hemsida, på webben ”Vi i Sjömarken”, på anslagstavlor runt om 
i Sjömarken samt delats ut i brevlådor. 
 
 
 

2.          Fastställande av röstlängd 
 

29 st mötesdeltagare registrerade sig i röstlängd när de anlände till mötet. 
Röstlängden bifogas protokollet. 
 
 
 
 

3          Val av ordförande för stämman 
 

Peter Janosi valdes till ordförande för stämman 
 
 
 

4.         Val av sekreterare för stämman 
 

Hans Hedlund valdes till sekreterare för stämman 
 
 
 

5.         Val av två justerare, tillika rösträknare 
 
 Katarina Blom och Åke Anderson valdes av mötet till justerare 
 
 
 

6.          Fastställande av dagordning 
 
Förslaget till dagordning godkändes av mötet. 
 



 
7.         Styrelsens och revisorernas berättelse för verksamhetsåret    

 2022-05-01 till 2023-04-30 
 
Verksamhetsberättelsen och revisionsberättelsen vilka även var upplagda på 
hemsidan gicks igenom och godkändes, lades därefter till handlingarna. 

 
 
 

8.         Ansvarsfrihet för styrelsen verksamhetsår 2022–2023 
 
Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsår 2022-05-01  
till 2023-04-30 
 
 
 

9.         Framställning från styrelsen eller motioner från medlemmar 
 

a. Komplettering av skyltning för parkeringsförbud Allmäna 
Vägen. 
 
Årsmötet avslog denna förfråga med hänvisning till att 
skyltningen är utförd enligt gällande lagar och bestämmelser. 

 
 
 

10. Ersättning till styrelse och revisorerna 
 
Ett och ett halvt prisbasbelopp att av styrelsen fördela godkändes av 
stämman 
 
 
 
 

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 
debiteringslängd  

 
Framlagda förslaget som även finns på hemsidan godkändes av stämman 
 
 
 
 
 
 
 



12. Val av styrelse och styrelseordförande 
 
Ordförande Tore Olofsson (1 år) 
 
Styrelseledamöter: 
Therese Olihn (2 år) 
Margareta Ryderman (kvarstår) 
Hans Hedlund (2 år) 
Carin Schlosser (kvarstår) 
Ann-Christin Aldenmalm (kvarstår) 
Fred Johansson (kvarstår) 
 
 
 

13. Val av revisorer, två stycken 
 
 
Fredrik Andersson (2 år) 
 
 
 

14. Val av Valberedning 
 
Ingen valberedning utsedd, brist på intresse 
Mötet ansåg att det går bra utan men att vi under året skall verka för att få till 
en valberedning. 
 
 
 

15. Övriga frågor 
 

a. Hastighetsdisplay 
 
Har varit i gång på Alingsåsvägen, statistik finns på vår hemsida. 
Displayen har nu flyttats till Ljungvägen för att kunna mäta antalet 
fordon bättre (få med trafiken till och från skolan) 
Det som är oroande är att 20% av fordonen som passerar kör för fort. 

Nu är det beslutat av kommunen att det kommer att bli en zon i hela 
Sjömarken med en hastighetsgräns om 40 km/h, skyltar kommer 
troligen upp i slutet av sommaren 
 

 

 



b. Vatten på Allmänna Vägen 
 
Felanmält till Borås kommun. 
En del av problemet orsakas av den asfaltsvall som en boende på 
gatangjort, att det även varit tungtrafik på gatan bidrar också till att 
avrinningen försämrats 
 

c. Herrängen 
 
Så länge som nya områden inte kommer att innefattas av avtalet med 
Borås kommun som upprättades 1974 (i samband med 
kommunsammanslagningen) så kommer inte några nya områden att 
tas upp i Sjömarkens vägsamfällighet GA3 
Herrängen får som kommunen angett bilda en egen vägsamfällighet för 
drift av deras väganläggningar. 
  

d. Farthinder, varför är de olika höga och vad gäller för att få ett 
farthinder? 
 
Styrelsen tar med sig frågan om höjder på guppen och undersöker vad 
som gäller angående höjden på hindren. 
 
Gällande att få sätta ut farthinder så hanterar kommunen detta. Trafik 
öar och gummigupp går att hyra av kommunen, bekostas av de boende 
som önskar dessa. 
Mer information finns på vår hemsida. 

 
 

e. Invasiva arter som är skymmande för trafik 
 
Vissa arter går att bekämpa, viktigt att inhämta rätt information hur 
dessa växter skall hanteras. 
 

f. Rondell Göteborgsvägen/Alingsåsvägen 
 
Finns inga planer i dagsläget som är känt av VF. 
 
 
 

16. Tid och plats för protokolljustering och tillhandahållande av 
 protokoll för medlemmar 

 
Protokollet mejlas ut för granskning av justerare, efter godkännande skrivs 
protokoll ut och signeras. 
Finns där efter tillgängligt på Sjömarkens vägförenings hemsida. 



 
 

17. Avslut av stämman 2022-05-01 till 2023-04-30 
 
Ordförande Peter Janosi förklarade mötet avslutat 
 
Därefter avtackades den avgående ordföranden Peter Janosi och avgående 
kassör Hans Nyman med uppskattande ord, blommor och varma applåder. 
 
 
      
 
  
 
Sjömarken 29 maj 2023  
 
 
 
 
Hans Hedlund     Peter Janosi 
Sekreterare     Ordf. vid årsmöte 
 
 
 
 
Katarina Blom                      Åke Anderson 
Justeringsman      Justeringsman            


